Circular No: 219 Shift to Distance learning 01.02.2021

Dear Parents,

We regret to inform you that the school has detected cases of COVID amongst teachers and student.

As per the MOE guidelines and for the health and safety of all, the school (including staff) will shift to 100% distance learning with effect from 15th tomorrow. 2nd February until February 2021.

Students who had opted for On campus learning will attend the classes on campus from 16th February, 2021.

Should you have any queries, you may reach the staff via their school email.

With kind regards,

Mrs. Saleema Mahmoodi

Principal

اولياء الامور الاعزاء,

يؤسفنا ابلاغكم بأنه قد تم رصد حالات COVID بين المعلمين والطلاب في المدرسة. وفقًا لإرشادات وزارة التربية والتعليم ولصحة وسلامة الجميع ، ستتحول المدرسة (بما في ذلك الموظفون) إلى التعلم عن بعد بنسبة 100٪ اعتبارًا من يوم غد الموافق 2 فبراير حتى 15 فبراير 2021. على بلتحق الطلاب الذين اختاروا طريقة التعلم التقليدي في مبنى المدرسة للدراسة في يوم 16 فبراير 2021 .

إذا كان لدبك أي استفسارات ، فيمكنك التواصل مع الموظفين عبر البريد الإلكتروني الرسمي لهم.

مع أطيب التحيات،